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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012.
évi XXXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Miniszterelnökséget vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Kik a Mosonmagyaróvár-Hegyeshalom-Bezenye térségében tervezett gigakaszinó
vesztesei?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr !

A fenti kérdésben több alkalommal érdekl ődtem a különböző tárcáknál, legutóbb Fazekas
Miniszter Úr válaszolt 2015 . január 24-én . Mivel több területet is érint a kaszinó körü l
kialakult botrány, kísérletet teszek arra, hogy az ügyet talán leginkább ismer ő
Miniszterelnökségtő l kapjak érdemi válaszokat .

Az összesen több mint 300 hektárnyi ingatlan jelenleg meghirdetés alatt áll. A terület
nagysága és a települések közelsége miatt egyáltalán nem mindegy, hogy a befuccsol t
beruházás helyén mi valósulhat meg . Ahogyan az sem mellékes, hogy a közel két évtizede s
herce-hurca milyen károkat okozott a magyar államnak .

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy az érintett ter űletekke l
kapcsolatos büntetőeljárás, amely a jogosulatlan terűletalapú támogatások kifizetés e
miatt indult, milyen eredménnyel zárult? A Miniszterelnőkséghez érkezett-e b e
komolyan vehető, a terűlet hasznosítására vonatkozó terv? A Kormány a Nemzet i
Regionális Nonprofit Kft. által meghirdetett pályázatokon milyen feltételeket támaszt?
Az államnak a projekt meg nem valósulása következtében mekkora mérték ű anyagi

Magyar Zoltán
országgyű lési képviselő



kára keletkezett? Mekkora az a kódbér összeg, ami megérkezett az államnak é s

mekkora, ami már nem ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017. január 4 .

Tisztelettel :


	page 1
	page 2

